
 

 

 

 

 

Artikel 44 vragen: Tekort aan aangepaste woningen in de stad  

 

Arnhem, 27 augustus 2016 

 

Het APCG luidde onlangs de noodklok over het tekort aan aangepaste woningen in de stad. Mensen 

zouden noodgedwongen naar andere gemeenten uit moeten wijken. De gemeente en corporaties 

zeggen dat er voldoende aangepaste woningen zijn. De PvdA hoort vooral signalen over een tekort 

aan aangepaste woningen van gezinnen. Als mensen nu een aangepaste (sociale) huurwoning 

hebben en groter willen gaan wonen omdat ze een relatie krijgen of kinderen, is dat lastig. De PvdA 

vindt het met het college van belang dat er voldoende aangepaste woningen zijn maar vraagt zich af 

of deze allemaal voldoen aan de vraag die er is van een specifieke groep Arnhemmers. De PvdA heeft 

daarom de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met het signaal van het APCG dat Arnhemmers die een aangepaste woning 

nodig hebben uitwijken naar een andere gemeenten?  

2. Zijn er voldoende aangepaste woningen beschikbaar voor gezinnen waarvan een of mogelijk 

meerdere gezinsleden afhankelijk zijn van hulpmiddelen zoals een rolstoel? 

3. Is het college bereid om samen met het APCG te kijken naar de signalen die er zijn en een 

oplossing te zoeken voor de gezinnen die nu uit moeten wijken naar andere gemeenten? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Martien Louwers 

PvdA 


